

စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန
အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ
ကြေညာချက်
 (၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ် လ ၁ ရက်)

၁။ စက်တင်ဘာ လ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၇)ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေထိလက်မှတ်နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ စတင် ဖောက်ခွဲမှု ရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊
 လက်မှတ်များအရောင်းဝိတ်ရက် (ဩဂုတ်) ရက် ။ ။ လဆန်းမိုးဖွင့်ရက် (၅) ရက် ။
 လက်မှတ်များအရောင်းဝိတ်ရက် (ရန်ကုန်) ။ ။ လမကုန်မီ ရက်သတ္တပတ် ။
 အောင်ဘာလေ သိန်းဆုပွဲတွင် ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊

ရရှိသည့် ဆုငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ

စည်းကမ်းချက်များ

ဤလက်မှတ်တိုင်ဆောင်သူသည် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူညီပြီး မြင်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်-

၁။ ဆုလက်မှတ်တိုင်ပြန်ပေးသည့် ဆုငွေထုတ်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

၂။ တပ်ပြုစာတမ်းမရှိသော ဆုလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်စာတမ်းကို တစ်စက်တစ်စက် တည်းမရှိ ဝိုင်ပြန်ရန်ပြုစေသော ဆုလက်မှတ်များ ဆုငွေထုတ်ပေးမည် မဟုတ်ပါ။ အကျဉ်း နှင့်စာတမ်းများတွင် ပြင်ရာ၊ စက်ရာ (သို့မဟုတ်) မူလအစနေအစား ခွက်ယှမ်းပျက်စီးမှုမတွေ့ရှိလျှင် ပြစ်စေ၊ ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြင်ပယ်ခွင့်ရှိပါသည်။

၃။ ဆီလက်မှတ်ဝယ်ယူခြင်း၊ ဝိုင်ခိုင်ကြောင်း၊ ပျောက်ဆုံးသွားကြောင်းသို့နှင့် စပ်လျဉ်းသော အချက်များ၊ အငြင်းပွားခြင်းများ၊ တန်တုတ်ခြင်းများ စသည်တို့ကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ လက်ခံ ခြင်းအားမည်မဟုတ်ဘဲ ဆီလက်မှတ်တိုင်ပြန်ပေးမိပါက ဆုငွေထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုလက်မှတ် တိုင်ပြုသူကိုသာလျှင် ဆုငွေထုတ်ပေးမည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ အသိအမှတ်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ဆုငွေများကို ရန်ကုန်မြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှနှင့် မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဌာနမှ(မှခွဲ)တွင်သာလျှင်ကောင်း လက်ခိုင်ရာမြို့နယ်တော်များမှ တစ်ဆင့်သာလျှင်ကောင်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ကျပ် (၁၀၀၀၀၀/-) နှင့်အောက် ဆီဆုငွေများကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမြို့ပြပို့ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှများတွင်လည်း ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၅။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပွဲတိုင် ခြေညှာလျှင်ရက်မှ တစ်နှစ်အတွင်းတောင်းပန်ခြင်းမပြုသော ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ဆုလက်မှတ်တိုင်ပြုသူ(သို့မဟုတ်)ဝိုင်ခိုင်သူသည် နိုင်ငံတော်သဘောတရားဖန်တီးခြင်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြစ်မှုတစ်ခုခုကို ကျူးလွန်သည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးက ယုံကြည်ရန်အကြောင်းရှိလျှင် ဆုငွေထုတ်ပေးခြင်းကို ရပ်ဆိုင်းကာ ဝိုင်ခွင့်ရှိသည်။

၂။ (၇) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် ဆုပွဲများမှာ အမြင့်ဆုံးဆု ကျပ်သိန်း (၁၅၀၀၀)၊ အနိမ့်ဆုံးဆုပွဲမှာ ကျပ် (၅၀၀၀၀) ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ထို့ပြင် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်ထုတ်ယူခြင်းမရှိသော ဆုပွဲများ၏ ဘဏ္ဍာသိမ်းရငွေ ကျပ်သန်း (၂၅၀)အားလည်း ဆုပွဲများထပ်မံချီးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ